
 
 
SOTSIAALKOMISJONI ELEKTROONILISE  
KOOSOLEKU PROTOKOLL   
 
Viljandi        14. juuni 2019 nr 1-13/18 
         
Algus 10.06.2019, lõpp 14.06.2019 
 
Koosolekut juhatas Heiki Raudla 
Protokollis Elika Vahter 
Koosolekul osalesid: Itta Arak, Mare Hõbemäe, Tiit Jürmann, Erika Kiviloo, Ülle Lumi, 
Jana Pähklemäe, Peep Raju, Heiki Raudla, Veronika Raudsepp Linnupuu, Triinu Rõigas, Sirje 
Taalmaa 
Koosolekul ei osalenud: Ruth Sepp 
 
 
PÄEVAKORD: 
1. Arengukava ja eelarvestrateegia 2020-2025 töödokumendi ja projektide arutelu 
2. Viljandi Linnavolikogu 22.02.2018 määruse nr 13 „Sotsiaaltoetuste maksmise tingimused ja 
kord“ muutmine (2019/188) 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Arengukava ja eelarvestrateegia 2020-2025 töödokumendi ja projektide arutelu 
 
Komisjoni liikmetelt parandus- ja muudatusettepanekuid ei laekunud. 
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks.  
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi Linnavolikogu 22.02.2018 määruse nr 13 „Sotsiaaltoetuste maksmise tingimused 
ja kord“ muutmine (2019/188) 
 
Komisjoni liikmetelt parandus- ja muudatusettepanekuid ei laekunud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi Linnavolikogu 22.02.2018 määruse nr 13 „Sotsiaaltoetuste maksmise 
tingimused ja kord“ muutmine (2019/188)“.  
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)    (allkirjastatud digitaalselt) 
Heiki Raudla      Elika Vahter 
koosoleku juhataja     protokollija  
 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
HARIDUSKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda        10. juuni 2019 nr 1-9/18 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 17.18 
 
Koosolekut juhatas Tiit Jürmann 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Eero Järvekülg, Tiit Jürmann, Anne Kaarmäe, Harri Künnapuu, Marko Mägi, 
Kalli Põld, Juhan-Mart Salumäe, Margit Suurmets 
Puudusid: Kristel Elmaste, Kätly Soorm, Anett Suits, Tonio Tamra 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, linnaarengu spetsialist Reet Alev, 
Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ning Viljandi linna arengukava ja eelarvestrateegia aastateks 
2020–2025 koostamise komisjoni esimees Helmut Hallemaa, kultuuri ja noorsootöö spetsialist 
Evelin Lagle, haridus- ja kultuuriameti juhataja Tiivi Tiido 
 
 
PÄEVAKORD: 
1. Nõusolek Viljandi Vaba Waldorfkoolile tegevuskulutoetuse eraldamiseks (2019/176) 
2. Arengukava ja eelarvestrateegia 2020-2025 töödokumendi ja projektide arutelu 
3. Projektitoetused 
4. Muud küsimused 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Nõusolek Viljandi Vaba Waldorfkoolile tegevuskulutoetuse eraldamiseks (2019/176) 
KUULATI: 
T. Tiido - Viljandi Vaba Waldorfkool on esitamas taotlust Haridus- ja Teadusministeeriumile, et 
saada oma eraüldhariduskoolile tegevuskulude katmiseks riigieelarvest toetust. Eelnõu eesmärgiks 
on anda Haridus- ja Teadusministeeriumile nõusolek Viljandi Vaba Waldorfkooli Ühingule 
tegevuskulutoetuse eraldamiseks. 
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Nõusolek Viljandi Vaba Waldorfkoolile tegevuskulutoetuse eraldamiseks 
(2019/176)“. 
 



 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Arengukava ja eelarvestrateegia 2020-2025 töödokumendi ja projektide arutelu  
KUULATI: 
H. Hallemaa ja R. Alev tutvustasid arengukava töödokumenti. 
M. Aaso tutvustas eelarvestrateegia projekti. 
 
Tähelepanekud: 
E. Järvekülg – Arengukava töödokumendis on punkti 21.9 all kirjas, et tagatakse ruumid ja 
õpikeskkond Kesk-Kaare 17 õppehoones töötavatele asutustele. Eelarvestrateegia projektiks lk 29 
õppiv ja nooruslik Viljandi linn all on kirjas, et arendatakse õpikeskkonda. Kas Kaare-Kool kuulub 
ka selle alla? Kaare-Kool peaks olema investeeringute kavas kindlasti kirjas.  
 
M. Suurmets – Arengukava töödokumendis punkt 21.5 ütleb, et uuendatakse Viljandi Krõllipesa 
lasteaia Krõlli õppehoone tehnosüsteemid. Kas sellele järgneb ka õppehoone remont? Ainult 
tehnosüsteemide hooldusest jääb väheseks. Selle hoone puhul oleks oluline välja ehitada ka 
lisaruumid. Sinna võiks lisada juurde ka kogu hoone rekonstrueerimise. 
Arengukava töödokumendis punkt 20.6, sinna võiks lisada juurde ka lasteaiad. 
 
H. Hallemaa – Arengukava töödokumendi punkti 26.8 pealkiri võiks olla „Õpilaste transpordi 
vajaduste välja selgitamine“. 
 
J.-M. Salumäe – Mõttekohaks koalitsioonile, kaasava eelarve summa võiks olla ajas tõusev. 
 
T. Tiido – Arengukava töödokumendis punkti 21.7 pealkiri võiks olla „Tehnoloogia, loodus- ja 
täppisteaduse õpetamise tingimuste parendamine“. 
 
OTSUSTATI: 
1. Hariduskomisjon teeb linnavalitsusele ettepaneku, et linnavalitsus või volikogu võiks võtta 
seisukoha Tartu Ülikooli Viljandi Kultuuriakadeemia toetamise osas. 
2. Ettepanekud arengukava töödokumendi ja eelarvestrateegia projekti osas esitada hiljemalt 
jaanipäevaks. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Projektitoetused 
 
Lahkus E. Järvekülg. 
 
Tähelepanekud Spoku osas: 
M. Mägi - Kuhu lähevad hindepunktid? Kommentaaride lahtreid on seal mitu. 
 
Haridusvaldkonna taotlused: 

 Mittetulundusühing Viljandi Kitarrifestival taotleb 500 eurot projektiks „Kitarritöötubade 
korraldamine ja läbiviimine Viljandi Kitarrifestivalil 2019“. 

 Mittetulundusühing Taibukate Teaduskool taotleb 1934 eurot projektiks „Taibukate suvine 
teaduslaager“.  

 Sihtasutus Viljandi Hariduse Arengufond taotleb 600 eurot projektiks „Hariduse omnibuss“. 
 Mittetulundusühing Evestuudio taotleb 1900 eurot projektiks „Noorte notafe loomelaager 

2019“.  
 
 



Noorsootöö valdkonna taotlused: 
 Eesti Evangeeliumi Kristlaste ja Baptistide Koguduste Liidu Viljandi Baptistikogudus taotleb 

3500 eurot projektiks „VOICE - muusikaline noorte laager 2019“. 
 Mittetulundusühing KASVUKESA taotleb 450 eurot projektiks „Noorteala õpipoisiõu“. 
 Eesti Evangeeliumi Kristlaste ja Baptistide Koguduste Liidu Viljandi Baptistikogudus 

taotlevad 5000 eurot projektiks „Noortefestival PP “Minu inimesed”“.  
 
OTSUSTATI: 
1. Eraldada (haridusvaldkond): 

 Mittetulundusühingule Viljandi Kitarrifestival 400 eurot. 
 Mittetulundusühingule Taibukate Teaduskool 402 eurot lektorite tasudeks. 
 Sihtasutusele Viljandi Hariduse Arengufond 400 eurot. 

 
2. Mitte eraldada (haridusvaldkond): 

 Mittetulundusühingule Evestuudio küsitud summat, kuna komisjon on eelnevalt sama üritust 
juba toetanud. 

 
3. Eraldada (noorsootöö valdkond): 

 Eesti Evangeeliumi Kristlaste ja Baptistide Koguduste Liidu Viljandi Baptistikogudusele 300 
eurot. 

 Mittetulundusühingule KASVUKESA 300 eurot. Komisjon juhib taotleja tähelepanu, et 
edaspidi taotlust esitades tuleks inventari osa täpsemalt lahti kirjutada. 

 Eesti Evangeeliumi Kristlaste ja Baptistide Koguduste Liidu Viljandi Baptistikogudusele 500 
eurot põhiruumi rendiks.   

 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Muud küsimused 
KUULATI: 
H. Künnapuu  - Kas ja kui palju on võitnud linn sellega, et on ostetud sisse teenuseid?  
 
J.-M. Salumäe – 22. mail tuli linnavalitsusele ja hariduskomisjonile kiri Gaidi Birnbaumilt, kus ta 
räägib lasteaiaõpetajate puhkuse pikkusest. See kiri võiks augustikuus meil arutlusele tulla.  
 
OTSUSTATI: 
1. Hariduskomisjon ootab haridusasutuste hoolekogudes olevatelt volikogu esindajatelt aruanded. 
2. Haridusametil koostada suunavad küsimused hoolekogude esindajatele. 
3. Kutsuda augustikuu koosolekule kinnisvara haldusameti juhataja. 
4. Augustikuu komisjonis arutada lasteaiaõpetajate puhkuse pikkuse üle. 
 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Tiit Jürmann       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 
 

REVISJONIKOMISJONI ELEKTROONILISE  
KOOSOLEKU PROTOKOLL   
 

Viljandi        14. juuni 2019 nr 1-12/17 

         

Algus 10.06.2019, lõpp 14.06.2019 

 

Koosolekut juhatas Rein Suurkask 

Protokollis Elika Vahter 

Koosolekul osalesid: Priit Kaup, Jaak Pihlak, Rein Suurkask, Tiit Jürmann 

Koosolekul ei osalenud Juhan-Mart Salumäe 

 
 
ARUTAMISEKS ESITATUD PÄEVAKORD: 
Arengukava ja eelarvestrateegia 2020-2025 töödokumendi ja projektide arutelu 
 

Komisjoni liikmetelt parandus- ja muudatusettepanekuid ei laekunud. 

 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks.  

 
 
(allkirjastatud digitaalselt)    (allkirjastatud digitaalselt) 

Rein Suurkask      Elika Vahter 

koosoleku juhataja     protokollija  

 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
KULTUURIKOMISJON  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
 
Viljandi raekoda       6. juuni 2019 nr 1-10/20 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 18.14 
 
Koosolekut juhatas Marko Tiitus 
Protokollis Kadri Kobin 
Võtsid osa liikmed: Liis Aedmaa Agda Grahv, Riivo Neering, Marko Tiitus, Terje Trochynskyi, 
Ruth Vaar ,Valter Vaha 
Võtsid osa asendusliikmed Jaana Hinno (Peeter Allikoja asendusliige); Pille-Riin Lillepalu (Vallo 
Kirsi asendusliige); Malle Allese (Veronika Raudsepp Linnupuu asendusliige) 
Puudusid Peeter Allikoja, Vallo Kirs, Veronika Raudsepp Linnupuu, Matti Looga, Valli Pang 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, kultuuri- ja noorsootöö spetsialist 
Evelin Lagle, haridus- ja kultuuriameti juhataja Tiivi Tiido, linnapea Madis Timpson 
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon kinnitab päevakorra. Päevakord kinnitati ühehäälselt. 
 
PÄEVAKORD: 
1. Taotluse esitamine liitumiseks UNESCO loovlinnade võrgustikuga „Folk art and Crafts“ 
kategoorias 
2. Arengukava ja eelarvestrateegia 2020-2025 töödokumendi ja projektide arutelu 
3. Projektitoetused 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Taotluse esitamine liitumiseks UNESCO loovlinnade võrgustikuga „Folk art and Crafts“ 
kategoorias 
 
KUULATI: 
M. Timpson tutvustab eelnõud. 
 
Komisjon ei saa anda hinnangut eelarve kohta, sest see on liiga üldine. 
Komisjoni esimees pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
4 poolt, 3 vastu ja erapooletuid 3. 
 
OTSUSTATI: 
1. Täpsustada eelarvet, et oleks näha, millised kulud linnale kaasnevad. 
2. Toetada eelnõud „Taotluse esitamine liitumiseks UNESCO loovlinnade võrgustikuga „Folk art 
and Crafts“ kategoorias“. 
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PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Arengukava ja eelarvestrateegia 2020-2025 töödokumendi ja projektide arutelu 
 
V. Vaha lahkus koosolekult. 
 
Komisjon vaatas läbi järgnevad arengukava projekti punktid: 

1. Punkt 2.5. Tegevuslava meetme 2020-2025 punkt 7.4 - lisaks võimaluste otsimisele võiks 
olla ka võimaluste rakendamine. 

2. Punkt 2.5 Tegevuskava meetme 2020-2025 punkt 9.3 – täpsustada, kas siin on mõeldud 
tervet linna või linnale kuuluvaid hooneid 

3.  Punkt 3.5 Tegevuskava 2020-2025 meede 11.2 - täpsustada, kas taastatakse vana või tehakse 
uus mälestusmärk. Ettepanek, et mälestusmärk ei pea olema tingimata seotud Vabaduse 
platsiga. 

4. Punkt 3.5 Tegevuskava 2020-2025 meede 12.8 - rannaalale juurdepääsud on olemas, 
täpsustada, kas siin on mõeldud spaa ehitusega seoses. 

5. Punkt 3.5 Tegevuskava 2020-2025 meede 12.9 - ainuke punkt, kus puudub sisu. 
6. Peale õhtusi kultuurisündmusi ei ole võimalik linnast ühistranspordiga välja liikuda. 

Ettepanek lisada arengukavasse ühistranspordi arendamiseks võimaluste otsimine. 
7. Ettepanek kirjutada pikaajalisemasse perspektiivi nukuteatrile uute ruumide leidmine. 

 
 
Pille-Riin Lillepalu lahkus koosolekult. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Projektitoetused 
 
Kultuurivaldkonna taotlused: 
 Mittetulundusühing Päripäev taotleb 800 eurot projektiks Kohvikuöö 2019. 
Komisjoni ettepanek eraldada 400 eurot. 
 
 Viljandi Vanamuusika Festival Mittetulundusühing taotleb 4000 eurot projektiks Viljandi 
Vanamuusika Festival. 
Komisjoni ettepanek eraldada 1500 eurot. 
M. Allese teeb ettepaneku eraldada 3000 eurot. 
 
Komisjoni esimees pani mõlemad ettepanekud hääletusele. 
Hääletati: 
1500 poolt 7 
3000 poolt 1 
 
 Mittetulundusühing Viljandi Kitarrifestival taotleb 4000 eurot projektiks Viljandi Kitarrifestival 
2019 korraldamine ja läbiviimine. 
Komisjoni ettepanek eraldada 1000 eurot. 
M. Allese teeb ettepaneku eraldada MTÜle Viljandi Kitarrifestival 500 ja Viljandi Vanamuusika 
Festival MTÜle 2000. 
 
Hääletati: 
M. Allese ettepaneku poolt 2, vastu 4 
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 Mittetulundusühing Evestuudio taotleb 6500 eurot projektiks XXVII NOTAFE ja rahvusvahelise 
suvekooli korraldamine. 
Komisjoni ettepanek eraldada 1000 eurot. 
 
 Viljandi Gümnaasium taotleb 615 eurot projektiks Kunstilaager Viljandi noortele 
kunstihuvilistele Kõpu 2019. 
Komisjoni ettepanek eraldada 400 eurot. 
M. Allese teeb ettepaneku eraldada 300 eurot. 
 
Komisjoni esimees pani mõlemad ettepanekud hääletusele. 
Hääletati: 
400 poolt 6 
300 poolt 2 
 
 Viljandi Muuseum taotleb 2700 eurot projektiks Trükis "Viljandi sõnas ja pildis 1918-2018. II 
osa. Taasiseseisvusaeg 1988-2018" 
Komisjoni ettepanek eraldada 700 eurot. 
 
 Sihtasutus Ugala Teater taotleb 3000 eurot projektiks Ugala 100. hooaja avaüritused 
L. Aedmaa taandas ennast SA Ugala Teater taotluste arutelust ja otsustamisest ning lahkus ruumist. 
Komisjoni ettepanek eraldada 1000 eurot. 
 
 Mittetulundusühing Eesti Pärimusmuusika Keskus taotleb 5231 eurot projektiks Uue õuefestivali 
Folkloob korraldamine Viljandis 
Komisjoni ettepanek eraldada 700 eurot. 
 
 MTÜ Magus Mõte taotleb 1000 eurot projektiks "Meie olemegi Viljandi" 
J. Hinno taandas ennast MTÜ Magus Mõte taotluste arutelust ja otsustamisest ning lahkus ruumist. 
Komisjoni ettepanek eraldada 450 eurot. 
 
 Mittetulundusühing Bonifatiuse Gild projektiks III Keskaja Päevad Viljandi Ordulinnuses. 
Komisjoni ettepanek eraldada 400 eurot. 
M. Allese teeb ettepaneku mitte eraldada. 
 
Hääletati: 
400 poolt 2 
Mitte eraldamise poolt 4 
 
 Sillad MTÜ taotleb 945 eurot Üleriigilise õpetajate teatrifestivali Sillad korraldamine. 
Komisjoni ettepanek eraldada 350 eurot. 
 
 Sillad MTÜ taotleb 600 eurot projektiks Hebe tantsijate osalemine rahvusvahelisel 
folkloorifestivalil. 
Komisjoni ettepanek eraldada 400 eurot. 
 
 Sihtasutus Viljandimaa Loomemajanduskeskus taotleb 4400 eurot projektiks Viljandi Välikino. 
Komisjoni ettepanek eraldada 1000 eurot. 
 
 Mittetulundusühing Seasaare Näitemängu Selts taotleb 555 eurot projektiks Osalemine 
rahvusvahelisel amatöörteatrite festivalil Stuttgartis. 
Komisjoni ettepanek eraldada 400 eurot. 
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 Sihtasutus Viljandimaa Loomemajanduskeskus taotleb 600 eurot projektiks Viljandi 
Loomeresidentuur. 
Komisjoni ettepanek eraldada 300 eurot. 
 
 MTÜ Viljandi Loomelinnak taotleb 750 eurot projektiks Lennuhoovi tasuta avapidu. 
Komisjoni ettepanek eraldada 300 eurot. 
 
 MTÜ Viljandi Loomelinnak taotleb 300 eurot projektiks Sumeda suveõhtu muusika (Jaan Pehk). 
Komisjoni ettepanek on mitte eraldada. 
 
 MTÜ Viljandi Loomelinnak taotleb 300 eurot projektiks Sumeda suveõhtu muusika (Paul 
Neitsov). 
Komisjoni ettepanek on mitte eraldada. 
 
 MTÜ Viljandi Loomelinnak taotleb 400 eurot projektiks Sumeda suveõhtu muusika (Ans. 
Andur). 
Komisjoni ettepanek on mitte eraldada. 
 
 Eesti Geograafia Selts taotleb 380 eurot projektiks Vello Tarmisto mälestuspäev ja 
mälestusraamatu väljaandmine. 
Komisjoni ettepanek on mitte eraldada. 
 
Komisjoni esimees küsib, kas kõik on sellise jaotuse poolt. 
Hääletati: poolt 6, erapooletuid 1 
 
 
Spordivaldkonna taotlused: 
 Eesti Võrkpalli Liit taotleb 2000 eurot projektiks Kõrgel tasemel rahvusvahelise rannavõrkpalli 
sarja korraldamine ja ala arendamine Eestis. 
Komisjoni ettepanek eraldada 1000 eurot. 
M. Allese teeb ettepaneku eraldada 800 eurot. 
 
Hääletati: 
1000 poolt 6 
800 poolt 1 
 
 Eesti Võrkpalli Liit taotleb 200 eurot projektiks Eesti noorte rannavõrkpalli karikasarja Viljandi 
etapp. 
Komisjoni ettepanek eraldada 200 eurot. 
 
 Viljandi Lauatenniseklubi Sakala taotleb 930 eurot projektiks Rahvusvahelise lauatenniseturniiri 
29. Sakala GP läbiviimine. 
Komisjoni ettepanek eraldada 450 eurot. 
 
 Viljandi Lauatenniseklubi Sakala taotleb 500 eurot projektiks Viljandi LTK Sakala kõrgliiga 
meeskonna osalemine Eesti võistkondlikel meistrivõistlustel. 
Komisjoni ettepanek eraldada 400 eurot. 
 
 Viljandi Lauatenniseklubi Sakala taotleb 600 eurot projektiks XXXVI Sakala lauatennise 
karikasarja 6.etapilise seeriavõistluse 3 etapi korraldamine. 
Komisjoni ettepanek eraldada 400 eurot. 
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 Eesti Jahtklubide Liit taotleb 700 eurot projektiks Pop-up merekool „Meresõber“. 
Komisjoni ettepanek eraldada 500 eurot. 
 
 MTÜ JK Fellin taotleb 880 eurot projektiks Rannajalgpallimeeskonna JK Fellin osalemine Eesti 
rannajalgpalli võistlustel. 
Komisjoni ettepanek eraldada 333 eurot. 
 
Hääletati: 
333 poolt 7 
 
 MTÜ Vaksali Vennad taotleb 2775 eurot projektiks Noorte BMX Võistlus 
Komisjoni ettepanek eraldada 900 eurot. 
 
 Viljandi Aerutamisklubi taotleb 435 eurot projektiks Viljandi linna Paala järve regatt 
Komisjoni ettepanek eraldada 300 eurot. 
 
 Viljandi Aerutamisklubi taotleb 233 eurot projektiks SUP (aerulaua) Eesti meistrivõistluste II 
etapi korraldamine Paala järvel. 
Komisjoni ettepanek eraldada 400 eurot. 
 
 Mittetulundusühing Viljandi Tulevikujalgpalli Klubi taotleb 450 eurot projektiks Rademar Cup 
2019 jalgpalliturniiri läbiviimine. 
Komisjoni ettepanek eraldada 300 eurot. 
 
 Viljandi Maadlusklubi Tulevik taotleb 600 eurot projektiks Euroopa Meistrivõistlused U15 
Poolas. 
Komisjoni ettepanek eraldada 550 eurot. 
 
 Korvpalliklubi QUERCUS taotleb 700 eurot projektiks Osavõtt turniirist Lampe Challenge 
Stockholmis. 
Komisjoni ettepanek eraldada 600 eurot. 
 
 Korvpalliklubi QUERCUS taotleb 900 eurot projektiks Osavõtt turniirist "Intersport Youth 
Basketball Tournament", Kaposvar, Ungari 
Komisjoni ettepanek eraldada 500 eurot. 
 
 Mittetulundusühing Spordiklubi Nord taotleb 3000 eurot projektiks Nord Avavee Festivalil 
ujumisõpetuse korraldamine. 
Komisjoni ettepanek on mitte eraldada. 
 
Hääletati: 
Mitte eraldamise poolt 7 
 
 Viljandi Sõudeklubi taotleb 300 eurot projektiks XXVII Sõuderegatt "Viljandi paadimees". 
R. Vaar taandas ennast Viljandi Sõudeklubi taotluste arutelust ja otsustamisest ning lahkus ruumist. 
Komisjoni ettepanek eraldada 250 eurot. 
 
 Viljandi Sõudeklubi taotleb 300 eurot projektiks Eesti täiskasvanute MV sõudmises; 
R. Vaar taandas ennast Viljandi Sõudeklubi taotluste arutelust ja otsustamisest ning lahkus ruumist. 
Komisjoni ettepanek eraldada 250 eurot. 
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 Viljandimaa Spordiliit taotleb 4680 eurot projektiks 64.Viljandi Linnajooks. 
Komisjoni ettepanek eraldada 2500 eurot. 
 
Komisjoni esimees küsib, kas kõik on sellise jaotuse poolt. 
Hääletati: poolt 7 
 
OTSUSTATI: 
1. Eraldada (kultuurivaldkond) toetust järgmiselt: 

 Viljandi Vanamuusika Festival Mittetulundusühing 1500 eurot projektile Viljandi 
Vanamuusika Festival; 

 Mittetulundusühing Eesti Pärimusmuusika Keskus 700 eurot projektile Uue õuefestivali 
Folkloob korraldamine Viljandis; 

 Mittetulundusühing Evestuudio 1000 eurot projektile XXVII NOTAFE ja rahvusvahelise 
suvekooli korraldamine; 

 Viljandi Gümnaasium 400 eurot projektile Kunstilaager Viljandi noortele kunstihuvilistele 
Kõpu 2019; 

 MTÜ Viljandi Loomelinnak 300 eurot projektile Lennuhoovi tasuta avapidu; 
 Sihtasutus Viljandimaa Loomemajanduskeskus 1000 eurot projektile Viljandi Välikino; 
 Sihtasutus Viljandimaa Loomemajanduskeskus 300 eurot projektile Viljandi 

Loomeresidentuur; 
 Viljandi Muuseum 700 eurot projektile Trükis "Viljandi sõnas ja pildis 1918-2018. II osa. 

Taasiseseisvusaeg 1988-2018"; 
 Sihtasutus Ugala Teater 1000 eurot projektile Ugala 100. hooaja avaüritused; 
 Mittetulundusühing Päripäev 400 eurot projektile Kohvikuöö 2019; 
 Mittetulundusühing Seasaare Näitemängu Selts 400 eurot projektile Osalemine 

rahvusvahelisel amatöörteatrite festivalil Stuttgartis; 
 Mittetulundusühing Viljandi Kitarrifestival 1000 eurot projektile Viljandi Kitarrifestival 

2019 korraldamine ja läbiviimine; 
 MTÜ Magus Mõte 450 eurot projektile "Meie olemegi Viljandi"; 
 Sillad MTÜ 350 eurot projektile Üleriigilise õpetajate teatrifestivali Sillad korraldamine; 
 Sillad MTÜ 400 eurot projektile Hebe tantsijate osalemine rahvusvahelisel 

folkloorifestivalil. 
 
2. Mitte eraldada (kultuurivaldkond) toetust järgmiselt: 

 MTÜ Bonifatiuse Gild projekt III Keskaja Päevad Viljandi Ordulinnuses. Taotlus sai 
madalad hindepunktid ning rahaliste vahendite nappuse tõttu otsustati toetust mitte eraldada. 

 MTÜ Viljandi Loomelinnak kolm projekti „Sumeda suveõhtu muusika“. Komisjon on 
seisukohal, et kontserti võiks majandada piletitulust. Taotlus sai ka madalad hindepunktid 
ning rahaliste vahendite nappuse tõttu otsustati toetust mitte eraldada. 

 Eesti Geograafia Selts projekt Vello Tarmisto mälestuspäev ja mälestusraamatu 
väljaandmine. Seotus Viljandi linnaga on väga väike. Taotlus sai ka madalad hindepunktid 
ning rahaliste vahendite nappuse tõttu otsustati toetust mitte eraldada. 

 
3. Eraldada (spordivaldkond) toetust järgmiselt: 

 Eesti Võrkpalli Liit 1000 eurot projektile Kõrgel tasemel rahvusvahelise rannavõrkpalli sarja 
korraldamine ja ala arendamine Eestis; 

 Eesti Võrkpalli Liit 200 euro projektile Eesti noorte rannavõrkpalli karikasarja Viljandi 
etapp; 

 Viljandi Lauatenniseklubi Sakala 400 eurot projektile XXXVI Sakala lauatennise karikasarja 
6.etapilise seeriavõistluse 3 etapi korraldamine; 
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 Viljandi Lauatenniseklubi Sakala 450 eurot projektile Rahvusvahelise lauatenniseturniiri 29. 
Sakala GP läbiviimine; 

 Viljandi Lauatenniseklubi Sakala 400 eurot projektile Viljandi LTK Sakala kõrgliiga 
meeskonna osalemine Eesti võistkondlikel meistrivõistlustel; 

 Eesti Jahtklubide Liit 500 eurot projektile Pop-up merekool „Meresõber“; 
 MTÜ JK Fellin 333 eurot projektile Rannajalgpallimeeskonna JK Fellin osalemine Eesti 

rannajalgpalli võistlustel; 
 MTÜ Vaksali Vennad 900 eurot projektile Noorte BMX Võistlus; 
 Viljandi Aerutamisklubi 400 eurot projektile SUP (aerulaua) Eesti meistrivõistluste II etapi 

korraldamine Paala järvel; 
 Viljandi Aerutamisklubi 300 eurot projektile Viljandi linna Paala järve regatt; 
 Mittetulundusühing Viljandi Tulevikujalgpalli Klubi 300 eurot projektile Rademar Cup 2019 

jalgpalliturniiri läbiviimine; 
 Viljandi Maadlusklubi Tulevik 550 eurot projektile Euroopa Meistrivõistlused U15 Poolas; 
 Korvpalliklubi QUERCUS 500 eurot projektile Osavõtt turniirist "Intersport Youth 

Basketball Tournament", Kaposvar, Ungari; 
 Korvpalliklubi QUERCUS 600 eurot projektile Osavõtt turniirist Lampe Challenge 

Stockholmis; 
 Viljandi Sõudeklubi 250 eurot projektile XXVII Sõuderegatt "Viljandi paadimees"; 
 Viljandi Sõudeklubi 250 eurot projektile Eesti täiskasvanute MV sõudmises; 
 Viljandimaa Spordiliit 2500 eurot projektile 64.Viljandi Linnajooks. 

 
4. Mitte eraldada (spordivaldkond) toetust järgmiselt: 

 Mittetulundusühing Spordiklubi Nord projekt Nord Avavee Festivalil ujumisõpetuse 

korraldamine. Riigieelarvest võimaldatakse ujumisõpet lastele. Täiskasvanute hobidega 

tegelemise rahastamist ei peetud otstarbekaks. Taotlus sai ka madalad hindepunktid ning 

rahaliste vahendite nappuse tõttu otsustati toetust mitte eraldada. 

 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Marko Tiitus       Kadri Kobin 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 

MAJANDUSKOMISJONI   
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 

Viljandi raekoda        11. juuni 2019 nr 1-11/18 

 

Algus kell 17.00, lõpp kell 17.51 

 

Koosolekut juhatas Tõnu Juul 

Protokollis Elika Vahter 

Võtsid osa liikmed: Tõnu Juul, Aivar Kaljusaar, Taavi Kerner, Maiko Markus, Vello Raja, 

Priit Raudla, Urmas Suik, Marko Suvisild, Valli Veigel 

Puudusid: Jaak Madison, Priit Pramann, Tõnis Tiit 

Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, linnaarengu spetsialist Reet Alev, 

Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ning Viljandi linna arengukava ja eelarvestrateegia aastateks 

2020–2025 koostamise komisjoni esimees Helmut Hallemaa, Viljandi Linnahoolduse juhataja 

Sulev Kannimäe, abilinnapea Kalvi Märtin, linnapea Madis Timpson 

 

PÄEVAKORD: 
1. Nimeliste pinkide paigaldamise põhimõtted (2019/165-1), II lugemine 

2. Kinnistu võõrandamine (2019/177)  

3. Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Linnahooldusele traktori liisimiseks 

(2019/185) 

4. Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Linnavalitsusele sõiduauto liisimiseks 

(2019/186) 

5. Viljandi linnale kuuluva eluruumi otsustuskorras võõrandamine (2019/181)  

6. Viljandi linnale kuuluva eluruumi otsustuskorras võõrandamine (2019/182) 

7. Viljandi linnale kuuluva eluruumi otsustuskorras võõrandamine (2019/183)  

8. Viljandi linnale kuuluva eluruumi otsustuskorras võõrandamine (2019/184) 

9. Arengukava ja eelarvestrateegia 2020-2025 töödokumendi ja projektide arutelu 

10. Muud küsimused 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Nimeliste pinkide paigaldamise põhimõtted (2019/165-1), II lugemine  
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse kehtestada nimeliste pinkide paigaldamise 

põhimõtted. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Nimeliste pinkide paigaldamise põhimõtted (2019/165-1)“. 

 



PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Kinnistu võõrandamine (2019/177) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse võõrandada hoonestusõigusega koormatud kinnistu 

Ploomi tn 37 koos selle oluliste koostisosade ja päraldistega ning kõigi õiguste ja kohustustega, 

hoonestajale. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Kinnistu võõrandamine (2019/177)“. 

 
 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Linnahooldusele traktori liisimiseks 
(2019/185) 
KUULATI: 
K. Märtin ja S. Kannimäe tutvustasid eelnõud, millega soovitakse võtta varalisi kohustusi Viljandi 

Linnahooldusele traktori liisimiseks kasutusrendi korras. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Linnahooldusele traktori 

liisimiseks (2019/185)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Linnavalitsusele sõiduauto liisimiseks 
(2019/186) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse võtta varalisi kohustusi Viljandi linnapeale 

sõiduauto liisimiseks kasutusrendi korras. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Linnavalitsusele sõiduauto 

liisimiseks (2019/186)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
Viljandi linnale kuuluva eluruumi otsustuskorras võõrandamine (2019/181) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse võõrandada otsustuskorras Viljandi linnale kuuluv 

korteriomand asukohaga Riia maantee 38, korter nr 503. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linnale kuuluva eluruumi otsustuskorras võõrandamine (2019/181)“. 

 



 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 6 
Viljandi linnale kuuluva eluruumi otsustuskorras võõrandamine (2019/182)  
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse võõrandada otsustuskorras Viljandi linnale kuuluv 

korteriomand asukohaga Riia maantee 38, korter nr 309. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linnale kuuluva eluruumi otsustuskorras võõrandamine (2019/182)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 7 
Viljandi linnale kuuluva eluruumi otsustuskorras võõrandamine(2019/183) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse võõrandada otsustuskorras Viljandi linnale kuuluv 

korteriomand asukohaga Riia maantee 34, korter nr 39. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linnale kuuluva eluruumi otsustuskorras võõrandamine (2019/183)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 8 
Viljandi linnale kuuluva eluruumi otsustuskorras võõrandamine (2019/184) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse võõrandada otsustuskorras Viljandi linnale kuuluv 

korteriomand asukohaga Lossi 20, korter nr 6. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linnale kuuluva eluruumi otsustuskorras võõrandamine (2019/184)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 9 
Arengukava ja eelarvestrateegia 2020-2025 töödokumendi ja projektide arutelu 
KUULATI: 
H. Hallemaa ja R. Alev tutvustasid arengukava töödokumenti. 

M. Aaso tutvustas eelarvestrateegia projekti. 

 

Tähelepanekud: 
H. Hallemaa – Teede osas soovitaksin mina välja tuua Tallinna tänava ja Uue tänava. 

V. Veigel – Puuduvad mitmete tänavate alguses ja ristumiskohtades tänavate nimetused. 

A. Kaljusaar - Eelarvestrateegia projekti lk 21 on juttu kuludest aga tabeli pealkirjas on sõna „tulu 

liik“. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab dokumente. Komisjon toetas dokumente. 

 

 



OTSUSTATI: 
Komisjon toetab arengukava töödokumenti ja eelarvestrateegia projekti. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 10 
Muud küsimused 
KUULATI: 
T. Juul – Eelmine kuu tegime ettepaneku liikluskorralduse osas. Mis on linnavalitsuse vastus? 

K. Märtin – Linnavalitsus leidis, et enne arvamuse kujundamist oleks vaja teada liikluskomisjoni 

seisukohta. Hetkel ei ole liikluskomisjon veel kogunenud. 

 

M. Suvisild – Tuleks panna mingi märk ülesse, liikluseeskiri näeb ette, et tee ületamiseks peaks 

jalgrattur ratta seljast maha tulema ja teed ületama jalgratas käekõrval. Liikluskomisjon võiks seda 

arutada. 

 

OTSUSTATI: 
Augustikuu majanduskomisjoni koosolekul tulla tagasi liikluskorralduse teema juurde, kui on 

selgunud liikluskomisjoni seisukoht antud küsimuses. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)    (allkirjastatud digitaalselt) 

Tõnu Juul      Elika Vahter 

koosoleku juhataja     protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
SEENIORITE NÕUKOJA  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       14. juuni 2019 nr 1-16/19/1-5 
 
Algus kell 14.00, lõpp kell 16.00 
 
Koosolekut juhatas: Priit Kaup 
Protokollis: Mare Mihkelson 
Võtsid osa liikmed: Priit Kaup, Erika Kiviloo, Helmen Kütt, Aino Laansoo, Agu Lall, Uno Lüüs, 
Mare Mihkelson, Hillar Saar, Valli Veigel 
Puudusid: Harry Erm, Ene Juurik, Karl Luht, Lea Saareoks, Jaak Värnik 
Koosolekul viibisid: linnaarengu spetsialist Reet Alev, Viljandi linna arengustrateegia 2030+ ning 
Viljandi linna arengukava ja eelarvestrateegia aastateks 2020–2025 koostamise komisjoni esimees 
Helmut Hallemaa, keskkonnaspetsialist Iris Saar, majandusameti juhataja Riho Tipp 
 
PÄEVAKORD: 

1. Viljandi linna arengukava 2020. – 2025. aastateks ja strateegia kuni 2030. aastani 
2. Kasutatud riiete kogumisest Viljandis 

 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi linna arengukava 2020. - 2025.aastateks ja strateegia kuni 2030. aastani 
KUULATI:  
Üldise ülevaate arengukava koostamise põhimõtetest ja koostamise käigust andis Helmut Hallemaa. 
Teda täiendas üksikasjade lisamisega Reet Alev. 
 
OTSUSTATI: 
Nõukoja poolt oli ülevaate ettevalmistanud Valli Veigel. Ta käsitles dokumenti peatükkide kaupa, 
juhtides koosolijate tähelepanu eriti sellistele lõikudele, kus ka seeniorid saaksid teha ettepanekuid 
või rõhutada mõne kavandatava meetme vajalikkust.  
Suuremat tähelepanu pälvisid järgmised kavatsused. Kaasava eelarve mahu suurendamine; 
linnaosade ja kogukondade kaasamine otsustusprotsessidesse; programm „Õue- ja haljasalad korda“; 
kõik, mis on kavandatud tänavõrgustiku heaks; samuti kõik, mis on plaanis sotsiaalvaldkonnas. 
Eriliselt rõhutati Arkaadia aia edasiarendamise vajalikkust, urnimüüri rajamisega alustamist, 
kalmistute korrashoiuga tegelemisega tõhustamist, Lastepargis värvilise purskkaevu 
vaatamisväärsuse taastamise vajadust, linna tänavate nimesiltide vähene olemasolu kõigis 
linnaosades. Kõige suurema kriitika sai asjaolu, et arengukavas pole üldse leitud võimalust ega 
tahetki sotsiaalkeskuse / päevakeskuse taasloomiseks linnas ja seda isegi nii pikas perspektiivis, 
nagu aastani 2030. 
Seeniorite Nõukoda toetab linna arengukava esitatud kujul, v.a. asjaolu sotsiaalkeskuse 
/päevakeskuse puudumise kohta.  
 



 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Kasutatud riiete kogumisest Viljandis 
KUULATI:  
Teemat käsitlesid Iiris Saar ja Riho Tipp. See teema on muutumas linnas tõeliseks probleemiks. 
Kaalutakse teiste linnade eeskujul erikonteinerite paigaldamist linna erinevates piirkondades ning 
püütakse organiseerida kogutu äravedu taaskasutusorganisatsioonide kaudu. Põhirõhk oleks kostöös 
Humanaga. Esialgse variandi korral saaks see alata alles uuel aastal. Praegu võtavad kasutatud 
riideid vastu Koidu täika, kauplus „Sõbralt sõbrale“ ja baptisti koguduse kirik. 
 
OTSUSTATI: 
Hea tahtmise ja koostööga oleks ilmselt ühe, n-ö. katsekonteineri paigaldamine Selveri Humana 
juurde üsna pea teostatav. See näitaks ka ära, kui suur on vajadus ja huvi selle teenuse vastu.  
Koosolekul osalejad toetasid seda ettepanekut.  
 
Järgnes mitmete arvamuste avaldamine: Kuidas linn suhtub IT akadeemia asutamisse. H. Hallemaa 
vastus sellele oli järgmine: asi vajab põhjalikku arutelu ja sellega tegeldakse. Kas on võimalik saada 
lipuvarda alus Kaevumäele, kes sellega tegeleb? Kas on plaanis lastebasseini rajamine Valuoja 
orgu? Seekordsel koosolekul ei saanud nõukoja liikmed vastuseid maikuus üleskerkinud 
küsimustele. 
 
 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Priit Kaup       Mare Mihkelson 
koosoleku juhataja      protokollija 
 


